



# TJØRNEGÅRDSKOLEN

## DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE

Torsdag d. 11.4.2024

KL. 17:00 – 19:00 Mødet afholdes i Baren – der serveres en let anretning under mødet.

Indkaldt	<p><b><u>Forældrerepræsentanter:</u></b> Isabel Blanco, Anne-Mette Dinsen Schjødt Ann-Sofie Halskov, Amina Shamayeva, Pernille van Kleef, Daniel Andreasen; Andreas Knorr Søndergaard</p> <p><b><u>Erhvervsrepræsentanter:</u></b> Sheymaa Mayyassi, Camilla Sonne Wellendorf</p> <p><b><u>Suppleanter:</u></b> Nina Levinsky Thorsboe</p> <p><b><u>Elever:</u></b> Clara Fischer Rønde; Ahmad Hawat</p> <p><b><u>Medarbejdere:</u></b> Jacob Højfeldt Lentz og Iwona Zalecka-Ohlendorff (pædagog)</p> <p><b><u>Ledelse:</u></b> Annette Rasmussen (skoleleder) Rasmus Enemark (Viceskoleleder og leder af mellemtrin og udskoling) Maj Dresler Jansen (Leder af indskoling og SFO)</p>	Afbud	Amina
		Fraværende	
Mødeleder	Pernille	Referent	Rasmus
<b>Ca. tid</b>	<b>Punkt</b>	<b>Referat</b>	
17:00 17:02	<b>1. Godkendelsespunkt.</b> Godkendelse af dagsorden v./Pernille	Godkendt.	
17:02- 17:05	<b>2. Godkendelsespunkt</b> Referat 14/3 2024	Godkendt.	



17:05-17:10	<b>3. Eventuelt</b>	<p>Katrine spurgte ind til en undersøgelse om børn og unges fritidsliv, hvilket ikke er en undersøgelse vi kender til.</p> <p>Anne Mette spurgte ind til beslutningen om at gå fra tre til to afdelinger. Vi aftaler at tage det op på næste SB møde.</p>
17:10-17:20	<b>4. Orienteringspunkt fra skoleledelsen.</b> v./AR, RE, MDJ <ul style="list-style-type: none"> <li>• Personalenyt v/alle</li> <li>• Den nye legeplads v/RE</li> <li>• STUK tilbagemelding v/AR</li> <li>• Nyt fra afdelingerne v/RE, MDJ, AR</li> <li>• Evt.</li> </ul>	<p>Annette informerede om ny afdelingsleder på C-sporet, Jonas Møller Pedersen, som er kommet godt i gang.</p> <p>Rasmus informerede om den nye legeplads, der åbner mandag den 15. april.</p> <p>Annette informerede om tilsyn fra STUK, hvor Annette har været til et planlægningsmøde i forvaltningen. Der bliver tilknyttet to konsulenter fra STUK samt to konsulenter fra forvaltningen.</p> <p>Maj informerede om afdelingsmøde i indskolingen, hvor der kommer nye børn fra den 2. maj. Rasmus informerede om nyt fra mellemtrinnet og udskolingen.</p>
17:20-17:25	<b>5. Orienteringspunkt fra SB Formand</b> v/Pernille <ul style="list-style-type: none"> <li>• Orientering fra arbejdsgrupperne v/Pernille</li> <li>• EVT.</li> </ul>	<p>Pernille orienterede om de to nye arbejdsgrupper, den ene om digitale platforme, og den anden om det fysiske møde mellem forældre og ansatte.</p> <p>Der er et møde på skolen den 30. april kl. 17.00, hvor der vil være en proces i forhold til det gode forældresamarbejde.</p> <p>De to grupper præsenterede deres arbejde, der allerede er godt i gang.</p> <p>Skriv om god tone på Aula lægges ud på hjemmesiden og på Aula som opslag.</p>
17:25-17:35	<b>6. Beslutningspunkt</b> <b>Sagsfremstilling:</b> Godkendelse af regnskab 24 jf. bilag v/AR	<p>Udgår, kommer på til maj.</p>
17:40-17:50	<b>7. Drøftelsespunkt og beslutningspunkt</b> <b>Sagsfremstilling:</b> Årshjul for SB v/Pernille	<p>Pernille gennemgik årshjulet, der blev godkendt.</p>



17:50- 18:05	<b>Pause og spisning</b>	
18:05- 18:40	<b>8. Drøftelsespunkt</b> <b>Sagsfremstilling:</b> Princip for anvendelse af mobiltelefoner og Smartwatches jf. bilag til inspiration fra Sct. Jørgens skole v/Pernille	<p>Pernille gennemgik forslaget om brug af digitale devices. I forlængelse af drøftelserne kom følgende forslag på bordet:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Forslag fra eleverne om at man må have telefonerne i 10 og 12 pausen, hvilket måske kunne motivere flere til at aflevere.</li><li>• Jacob fortalte at det tager meget lang tid at inddrage telefonen fra eleverne fra modul til modul, og at det tager tid fra undervisningen.</li><li>• Camilla fortalte om muligheden for firewall på nettet, så der ikke er adgang til alle hjemmesider.</li><li>• Anne Sofie og Iwona er enige i at det er et godt forslag til retningslinjer der er sendt ud, som godt kan anvendes.</li><li>• Anne Mette og Camilla synes også at skrivet fra Sct. Jørgens skole er godt, og godt kan anvendes.</li><li>• Isabella og Rasmus var enige om at telefonerne skal inddrages for alle børn i skoletiden, fra 0.- til 9. klasse, men at det er lidt mere svært i SFO tiden og i Klub tiden.</li><li>• Nina og Maj var enige om at forslaget om skærmpolitik fra Sct. Jørgens skole er godt, og umiddelbart godt kan bruges.</li><li>• Jacob og Annette er enige i at telefonerne skal inddrages for alle børn.</li><li>• Andreas og Pernille var også enige i at telefonerne skal inddrages, og pointerede at det er vigtigt at forældrene også er gode rollemodeller.</li><li>• Katrine foreslog at vi laver et samarbejde med klubben om skærmpolitik.</li><li>• Anne Sofie understregede at de eventuelle regler der kommer skal</li></ul>



		følges op ad en god forklaring, fx at det handler om trivsel og fællesskab.
18:40- 18:50	<b>9. Orienteringspunkt</b> Nyt fra elevrådet v/elevrepræsentanter	Ahmad og Clara informerede om nyt fra elevrådet, blandt andet om en afslutningsfest for nuværende 9. årgang.
18:00 19:00	<b>10. Punkter til næste møde</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Beslutningspunkt – princip for anvendelse af mobiltelefoner og smartwatches samt kommunikation. Der foreligger en tilbagemelding fra elevråd samt personalet.</li><li>• Princip for meddelelsesbog – hvordan har det udmøntet sig i praksis?</li><li>• Præsentation af ny leder på C-sporet</li><li>• Overgangen fra tre- til to afdelinger.</li></ul>